

《单词百科:superstitious是什么意思?superstitious怎么发音?superstitious的解释和用法》

英语单词superstitious是什么意思?superstitious怎么读?superstitious怎么发音?瑞鸿网为您整理了superstitious的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

superstitious怎么读

superstitious的读音:[su p st s]

superstitious的意思

1、adj.迷信的;有迷信观念的;

superstitious的相关词组

1、superstitious belief [法]迷信;

superstitious的近义词

1、credulous adj.轻信的,易受骗的;

2、delusory adj.困惑的,迷惑的;

3、gullible adj.易受骗的,轻信的;

4、 illogical adj.不合逻辑的;无意义的;

5、 illusory adj.貌似真实的, 虚幻的;虚无缥缈;

superstitious的双语例句

1、 A chilling reminder of our superstitious past has been unearthed from a rural farmhouse.

从一个乡下的农舍已经发掘出使我们从迷信的过去猛醒的东西。

2、 It is a superstitious idea that the ghost can cast a living man under a spell.

鬼魂能迷住人是一种迷信的观念。

3、 These superstitious practices should be abolished as soon as possible.

这些迷信做法应尽早取消。

4、 The new religion is an amalgam of superstitious beliefs and modern science.

新的宗教是封建信条和现代科学的结合。

5、 The sudden resolve had prompted her like superstitious impulse to abandon her aimless course.

这个决心就象一股迷信的冲动,敦促她放弃毫无目的的徘徊。

6、 They aim to deliver the people who are in bondage to superstitious belief.

他们的目的在于解脱那些受迷信束缚的人。

7、 In the countryside as a young doctor she encountered ancient superstitious beliefs and prejudices.

作为一名年轻医生,她在乡下见识了古老的迷信思想和偏见。

8、 Jean was extremely superstitious and believed the colour green brought bad luck.

琼非常迷信,认为绿色会带来厄运。

9、 All these old novels bear the religions and superstitious characters of the feudal society.

所有这些旧小说都具有封建社会的宗教迷信性。

10、Such an attitude is, of course, superstitious and totally contrary to reason.

这种态度当然是拘泥的,也是完全违背理智的。

11、Superstitious activities have come to life again recently.

近来,封建迷信活动又死灰复燃了。

12、To be perfectly candid , my own condition was not far removed from that of superstitious fear.

坦白地讲,我自己当时也感到一种神秘的恐惧。

13、Some were even superstitious activities, which were not desirable and should be discarded and eradicated.

有些甚至是消极的迷信活动,则是极不可取的,应当摒弃和破除。

14、Superstitious people are gullible people and a leader can exploit this for his own purposes.

迷信的人都是易受骗的人.一个领导者可能会为自己的目的利用这点。

15、Yellow paper with incantations is regarded by superstitious people as a means to expel evil spirits.

写有符咒的黄色纸张被善男信女们当做趋吉避凶的精神支撑。

16、Are you superstitious? I guess I am a fatalist.

你迷信吗?我猜我是个宿命论者。

17、She is superstitious about spilling salt on the table.

她迷信把盐倒翻在桌子上的说法。

18、The Catholic priest stirred up the ignorant and superstitious people.

同时罗马教的反对也不断发生,神父们煽动了无知和迷信的民众。

以上是瑞鸿网为您整理的superstitious怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

查看更多关于superstitious的用法、superstitious的释义、superstitious的相关详情请点击：<https://dict.ruihongw.com/superstitious>

